



Studentradion 98.9

Styrelsemöte 2021-11-04

Närvarande

Ordförande	David Mellqvist	Ja	Reklamchef	<i>Vakant</i>	
Stationschef	Erika Ansén	Ja	Marknadschef	Agnes Rocksén	Nej
Programchef	Clara Dahlgren	Ja	Musikchef	Oliver Tommos Jernberg	Ja
Ekonomichef	Nora Bohlin	Ja	Teknikchef	<i>Vakant</i>	
Sekreterare	Caj Loqvist	Ja	Rekryteringschef	Jonathan Smeds	Ja

Adjungerade

		Amanda Jansson	Nyhetsansvarig
--	--	----------------	----------------

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl 16:19.

§2 Val av

a) Ordförande

Mötet väljer David Mellqvist som mötesordförande.

b) Sekreterare

Mötet väljer Caj Loqvist som mötessekreterare.

c) Justerare tillika tidshållare

Mötet väljer Erika Ansén som mötets justerare tillika tidshållare.

§3 Adjungeringar

Ingen adjungeras till mötet.

§4 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs med tillägg av §12 Skadeståndstalan.

§5 Tidigare protokoll

Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under och arkiverats.

§6 Uppföljning av förra styrelsemötet

Merch har beställts.

§7 Meddelanden

För fullständiga meddelanden, se Bilaga 1.

§8 Nytt utbildningstillfälle

Mötet beslutar att utbildningen ska hållas 17/11, 18/11, 20/11 och 21/11.
Samt att lägga 150kr på facebook annonsering.

§9 Medlemsmöte

Söndagen den 12e december?

Mötet beslutar att hålla medlemsmötet den 12/12 kl. 12.

Stationschef bokar sal och Ordförande förbereder kallelsen.

Marknadsansvarig ska fixa en affisch för utlysning av poster.

§10 Sista och första sändningsdag

Föreslår 10/1 som första sändningsdag.

Sista den 17/12?

Mötet beslutar att sista sändningsdagen för HT21 blir den 17/12 och att den första VT22 blir den 10/1. Den första veckan blir, såsom HT21, frivillig att sända. Stationschef ska vara på plats 10/1.

§11 Merch update

Merchen är beställd.

§12 Skadeståndstalan

Kan mötet besluta att utse Nora Bohlin som behörig att föra föreningens skadeståndstalan i målnummer B 8400-20?

Mötet beslutar att utse Nora Bohlin som behörig att föra föreningens skadeståndstalan i målnummer B 8400-20.

§13 Övriga frågor

Programrådet ska presentera ett förslag för priskategorier angående kommande SRP. De ska även föreslå huruvida det ska vara priser från året som priset ställdes in.

Frågan om deadline för att skicka in bidrag bordläggs till nästa möte.

Programchef lyfter frågan om fortbildning på radion, detta står under programchef där man tidigare gått på studiebesök/anordna föreläsningar. Om intresse finns tycker mötet att det gärna hålls något, även om det inte är krav. Programchef ska bolla med programrådet och se vart intresset leder.

Stormöte för radion är nästa helg och föreningen bör nominera någon. Exempelvis ledamot, ordförande, kassör, intern revisor osv.

§14 Nästa möte

Nästa möte är 18/11 klockan 16:15.

§15 Mötets avslutande

Mötet avslutas 17:16.

Mötesordförande
David Mellqvist

Mötessekreterare
Caj Loqvist

Protokolljusterare
Erika Ansén